

# BREAKING THE CRUCIAL BARRIERS IN GLOBAL AI GOVERNANCE

Online Session: 10 Sept, 2024 | 9 -11 am EST

## SPEAKERS & TOPICS

ROSTAM J. NEUWIRTH



HEAD OF THE DEPARTMENT OF GLOBAL LEGAL STUDIES AT MACAU UNIVERSITY

Formation of Global AI Governance Institutions and Interdisciplinary AI Governance

NANDINI CHAMI



DEPUTY DIRECTOR AND FELLOW AT IT4CHANGE

Multilateral directions in AI governance - what is currently missing?

HONG SHEN



ASSISTANT RESEARCH PROFESSOR AT CARNEGIE MELLON UNIVERSITY

Decentralised AI Governance: Empowering and Engaging Everyday Citizens in AI Auditing and Red Teaming

## CONVENORS



THAO NGOC DO

Integrated Ph.D. at the Center for Doctoral Training in Accountable, Responsible, and Transparent AI, University of Bath



HUIXIN ZHONG

Integrated Ph.D. at the Center for Doctoral Training in Accountable, Responsible, and Transparent AI, University of Bath



YANLIU JIE

MSc Student at ESCP Business School

Register Now

✉ INFO@ISCINTELLIGENCE.COM

<https://sciencesummitunga.vfairs.com/en/registration-form>

# 突破全球AI治理的关键壁垒

2024年9月10日, 上午9:00 - 11:00 (美东时间)

在线参与 - 联合国大会第79届科学峰会网络研讨会

## 演讲嘉宾及主题



**ROSTAM J. NEUWIRTH**  
澳门大学全球法律研究系主任



**NANDINI CHAMI**  
IT4CHANGE 副主任及研究员



**HONG SHEN**  
卡内基梅隆大学助理研究教授

全球AI治理机构建设与跨学科AI治理

AI治理的多边主义路径 - 当前缺失了什么?

去中心化AI治理: 赋能并引导普通公民参与AI审计与红队测试

## 组织者



**THAO NGOC DO**  
英国巴斯大学可问责, 负责任和透明的人工智能博士培训中心博士



**HUIXIN ZHONG**  
英国巴斯大学可问责, 负责任和透明的人工智能博士培训中心博士



**YANLIU JIE**  
欧洲高等商学院数字项目管理与咨询硕士

扫描二维码, 注册线上研讨会



<https://sciencesummitunga.com/>